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Francesco Totti udzielił wywiadu dla Roma TV z okazji jubileuszowego

występu Daniele De Rossiego w barwach Romy. Pomocnik zagrał po raz

pięćsetny w barwach Giallorossich w meczu z Empoli.

De Rossi?

- Pamiętam pierwszy mecz, który rozegraliśmy razem, wiedziałem, że będzie

wielkim pomocnikiem, wszyscy go chwalili. Mieliśmy okazje rozwijać się w naszym

sektorze młodzieżowym. Wiele razy rozmawialiśmy o naszym doświadczeniu w

Romie, naszym celem było zawsze pozostanie tutaj. Mi się prawie udało, mam

nadzieję, że on też to zrobi, mając nadzieję, że spełni te same marzenie co ja. Mamy

świetne relacje, często rozmawiamy, szanujemy się nawzajem. Jesteśmy

praktycznie ostatnimi legendami jednego klubu w obiegu, staramy się doprowadzić

Romę jak najdalej.

 

Mundial?

- Nie pamiętam co mi powiedział zaraz przed strzelaniem karnego, to był jeden z

najlepszych momentów, nie każdy może mieć zaszczyt wygrania tego turnieju.

Przeżywał Mundial nieco inaczej, otrzymał wiele krytyki po czerwonej kartce

przeciwko USA. Nie dla każdego jest odpowiedzialność jak strzelanie karnego w

finale.
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